
PROTOKÓ  NR 53-01/2006Ł
  

z posiedzenia Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 
Gda skań , które odby o si  dniuł ę  25 stycznia 2006 r. o 
godz. 1300 w sali 007 Nowego Ratusza w Gda sku. ń

Obecni: wg za czonych list obecno ci. łą ś

Na  stan 7 cz onków  komisji,  w  posiedzeniuł  
uczestniczy o  ł 7,  czyli  by o  quorum  do  podejmowaniał  
prawomocnych decyzji.

Posiedzeniu  przewodniczy  radny  Marek  Bumblisł  - 
przewodnicz cy Komisji Turystyki i Sportu Rady Miastaą  
Gda ska,  który  po  powitaniu  zaproszonych  go ci  iń ś  
radnych - zaproponowa  porz dek posiedzenia:ł ą

1. Plan pracy komisji na rok 2006 

2. Przysz o  obiektów  sportowych  przy  ul.ł ść  

Zawodników. Aspekt w asno ciowy i organizacyjny.ł ś
Przysz o  sportu u lowego w Gda sku.ł ść ż ż ń

3. Zaopiniowanie projektów uchwa , jakie wp yn y doł ł ęł  

komisji po sporz dzeniu porz dku posiedzenia.ą ą

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

Przewodnicz cy zaproponowa  wniesie pod obrady komisjią ł  

sprawozdania z dzia alno ci komisji za rok 2005.ł ś
Z uwagi na fakt, i  nie wp yn  pod obrady komisjiż ł ął  

aden  projekt  uchwa y,  przewodnicz cy  zaproponoważ ł ą ł 
wniesienie sprawozdania pod obrady  do punktu 3.

Porz dek przyj to jednog o nie – 4 g osami za.ą ę ł ś ł



PUNKT – 1

Plan pracy komisji na rok 2006 

Przewodnicz cy Marek Bumblisą

Poprosi em  o  przedstawienie  na  pi mie  proponowaneł ś  

przez pa stwa tematy do planu pracy.ń

Propozycje:

1.Dzia alno  MOSiR Gda sk – to jest temat, którył ść ń  

nam przeszed  z zesz ego roku.ł ł

2.Kreowanie  miejskich  obiektów  sportowych  dla 

upowszechniania  kultury  fizycznej  w ródś  

mieszka ców  Gda ska,  e  szczególnymń ń ż  

uwzgl dnieniem  dzieci  i  m odzie y  –  to  jestę ł ż  

równie  temat, który nam przeszed  z zesz ego rokuż ł ł  

a który chcia bym rozwin .ł ąć

3.Ocena  stanu  koniunktury  w  turystyce  –  nowe 

zamierzenia i inwestycje bran y w Gda sku. ż ń

4. Realizacja inwestycji sportu – Hala Widowiskowo-

Sportowa, Arena  Ba tycka,  GOKF, Centrum  Sportówł  

Motorowych.

5.Zapoznanie  si  ze  stanem  przygotowa  doę ń  

organizacji  najwi kszych  imprez  sportowych  wę  

mie cie.ś

6.Sezon turystyczny 2006.
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To s  moje propozycje. Oczywi cie, b d  tam jeszczeą ś ę ą  

inne, które wynikaj  z naszych kompetencji.ą

USTALENIA KOMISJI

Komisja przyj a pozytywnie, jednog o nie – 6 g osamięł ł ś ł  

za.

PUNKT – 2

Przysz o  obiektów  sportowych  przy  ul.  Zawodników.ł ść  

Aspekt w asno ciowy i organizacyjny.ł ś

Przysz o  sportu u lowego w Gda sku.ł ść ż ż ń

Przewodnicz cy Marek Bumblisą

Zapewne  znacie  spraw ,  sprawa  jest  bardzoę  

dynamiczna, obiekty s  przekazywane, miasto juą ż 

cz ciowo  za nie odpowiedzialno  ponosi. ęś ść

Prosz  pana  dyrektora  Trojanowskiego,  jakoę  

przedstawiciela prezydenta, o skomentowanie co 

z tymi obiektami si  dzia o ostatnio.ę ł

Pan  Andrzej  Trojanowski  – dyrektor  Bura  Prezydenta 

Gda ska UM w Gda skuń ń
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Jak  wiadomo,  GKS  zrzek  si  jednostronnie  obiektówł ę  

przy ul. Zawodników, zarówno hali jak i stadionu – a 

zgodnie  z  przepisami  jest  to  obowi zkiem  gminyą  

przej cia tych chcianych, czy niechcianych obiektów.ę  

To nie jest tak, e chcieli my przej , z naszej woliż ś ąć  

– tylko z mocy prawa. O problemach z tym zwi zanychą  

dopiero b dziemy wiedzieli tj. o stanie zad u enia, oę ł ż  

hipotekach,  to  jest  w  tej  chwili  sprawdzane  przez 

specjalistów  z  Wydzia u  Skarbu.  Natomiast  to  ca eł ł  

przekazanie obiektu zwi zane by o z pewnym zabiegiemą ł  

wokó  gda skiego u la. Mog  mówi  na ten temat bardzoł ń ż ż ę ć  

d ugo. ł

Sprawa zacz a si  gdzie  na prze omie wrze nia, kiedyęł ę ś ł ś  

to  prezes  Lotosu  Pawe  Olechnowicz  przyjecha  doł ł  

prezydenta Gda ska i z o y  deklaracj . Powiedzia , eń ł ż ł ę ł ż  

wstrzymuje  finansowanie  Gda skiej  Korporacjiń  

Sportowej  kierowanej  przez  M.Formel –  i  prosię  

prezydenta o pomoc w odbudowie u la w innym klubie,ż ż  

w innym miejscu, przez innych ludzi zarz dzany – aleą  

za pieni dze Lotosu. Pan prezydent zdecydowa , i  ja,ą ł ż  

wówczas  jako  doradca  prezydenta,  wraz  z  lud mi  zź  

Lotosu b d  realizowa  ten projekt. ę ę ł

Pierwszym naszym warunkiem, by  warunek polegaj cy nał ą  

tym, e nie chcemy wspó pracowa  ani wchodzi , jakoż ł ć ć  

przedstawiciele  miasta  do  istniej cych  organizacjią  

tj.  do  Gda skiej  Korporacji  i  do  GKS  Wybrze e  –ń ż  

poniewa  jedna i druga sytuacja jest niewyja niona, zż ś  

d ugami w stosunku do miasta itd. Tym mia a si  zajł ł ę ąć 

strona Lotosu. Postanowi a wprowadzi  specjalny audytł ć  

do  jednej  i  drugiej  organizacji,  po  to  ebyż  
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ewentualnie  znale  organizacje,  która  by  mia aźć ł  

kontynuowa  u low  dzia alno .  Po  czym  nast pi yć ż ż ą ł ść ą ł  

bara e  w  ekstralidze  i  rozmowy  zosta y  przerwane,ż ł  

zaniechane. Na moje pytania, co si  dzieje us ysza emę ł ł  

i  rozmawiano  z  Formel  i  Rusikiem  – panowie  siż ą ę 

zadeklarowali,  e  odchodz ,  e  przekazuj  miastuż ą ż ą  

obiekty, tylko musz  dope ni  jaki  tam formalno ci.ą ł ć ś ś  

Dzisiaj  wiemy,  e  po  prostu,  sprzedawali  dzia ki  iż ł  

potrzebowali czasu. I sprawa zosta a zaieszona.ł

Dopiero  w  dniu  w  którym  ukaza a  si  informacja  wł ę  

radiu,  telewizji,  gazecie  o  postawieniu  zarzutów 

prokuratorskich markowi Formeli – w tym dniu prezes 

Lotosu  powróci  do  rozmów  z  Prezydentem   na  tematł  

przysz o ci  u la.  To  by  grudzie  -  pami tacieł ś ż ż ł ń ę  

pa stwo,  wtedy  si  pojawi y  te  informacj  oń ę ł ę  

postawieniu zarzutów prokuratorskich. Czasu mieli myś  

niewiele, eby cokolwiek zrobi . Jeden pewnik by . Poż ć ł  

rozmowie  – pojechali my  z  prezydentem  na  lotnisko,ś  

tam  si  spotkali my  z  Olechnowiczem,  chcieli myę ś ś  

us ysze  konkrety – prezes zastrzeg  i  je eli on mał ć ł ż ż  

podpisywa  jakiekolwiek pieni dze, dla jakiejkolwiekć ą  

organizacji,  dla  jakiejkolwiek  grupy  –  to  musi 

wiedzie  jakie  s  rozstrzygni cia  klubowe  i  teć ą ę ż 

personalne. Bo je li kto  podpisuje umow  za 2 mln toś ś ę  

musi  mie  do  kogo  zaufanie.  Ludzie  Olechnowiczać ś  

przedstawili warunki: nie z Plechem, nie z Sikor ,ą  

nie z GKS-em, nie z Korporacj . St d nasze my lenie oą ą ś  

nowym tworze i koncepcji umieszczenia u la w innymż ż  

klubie.  Na  pocz tku  Olechnowicz  sugerowa ,  eby  toą ł ż  

by a jednostka miejska – ja uczciwie powiem, e by emł ż ł  
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bardzo  przeciwny  takiemu  rozwi zaniu,  eby  to  sią ż ę 

znalaz o np. w MOSiR, cho by z tego wzgl du e trzebał ć ę ż  

zaci ga  zobowi zania  w  stosunku  do  zawodników.ą ć ą  

Okaza o si , po konsultacjach z prezesem Witkowskim ił ę  

przy pomocy Mirka Zdanowicza – który wówczas jeszcze 

nie by  stron , wr cz przeciwnie, by  dobrym duchemł ą ę ł  

maj cym dobre kontakty w PZMOT – e prawnie jest toą ż  

niemo liwe,  e  je li  chcemy  co  szybko  zrobi  toż ż ś ś ć  

musimy znale  klub zrzeszony w PZMOT, bo nawet naźć  

zak adanie nowego towarzystwa które by oby zrzeszone ił ł  

tak  nie  mieliby my  czasu.  Mirek  Zdanowiczś  

zaproponowa ,  e  w  razie  czego  mo na  u  niego  toł ż ż  

zrobi .   Specjali ci  Olechnowicza  twierdzili,  e  wć ś ż  

klubie  który  zajmuje  si  motocrossem  pieni dzeę ą  

przeznaczone na u el niekoniecznie znajd  si  w tejż ż ą ę  

cz ci  u lowej,  a  b d  funkcjonowa y  w  cz cięś ż ż ę ą ł ęś  

motocrossowej.  Kiedy  przygotowa em  tak  propozycj ,ł ą ę  

podpisan  przez prezydenta, prezesowi Olechnowiczowią  

–  zaproponowa em  takie  rozwi zanie,  eby  przy  tymł ą ż  

klubie utworzona zosta aby autonomiczna sekcja u lował ż ż  

i  umowa  sponsorska  dotyczy aby  tylko  dzia ał ł ń 

u lowych,  adnych  innych.  Prezes  Olechnowiczż ż ż  

wreszcie wyrazi  zgod  na tak  propozycj . W zwi zku zł ę ą ą ą  

tym, zrobili my spotkanie w Gda skim Klubie Biznesu zś ń  

Markiem  Formel ,  z  panem  Zdanowiczem,  panemą  

Kreczmarem,  panem  Zachowiczem  tj.  Grupa  Lotos, 

jeszcze  ja  uczestniczy em.  Formela,  który  wcze niejł ś  

deklarowa , e on odda ten u el bez adnych problemówł ż ż ż ż  

komu kogo tylko Lotos i Miasto wska e potwierdzi  tż ł ę 

deklaracj . Ale po raz pierwszy us yszeli my, to coę ł ś  
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potem sta o si  j zyczkiem u wagi, e trzeba sp acił ę ę ż ł ć 

zad u enia w stosunku do zawodników. One wynosz  ok.ł ż ą  

250 ty  z . – przy czym w tym by a 100 ty  po yczka odś ł ł ś ż  

jego ma onki, przeznaczona na sp at  ju  cz ci tegołż ł ę ż ęś  

zad u enia. Prosz  pa stwa, ja si  nie wtr ca em doł ż ę ń ę ą ł  

tej  rozmowy  o  finansach,  bo  miasto  i  tak  by  nie 

sp aca o jakichkolwiek po yczek – wiec patrzy em tylkoł ł ż ł  

na przedstawicieli Grupy Lotos. Dziwi o mnie tylko, eł ż  

je eli kto  zad u ony co  sp aci  to przecie  sp aciż ś ł ż ś ł ł ż ł ł 

swoje zad u enie. Dyrektor Kreczmar powiedzia  na toł ż ł  

„aha, to ok. 250 ty ”. Tam wtedy by  inny problem dlaś ł  

sponsora, e Lotos ukara  zawodnika Hanckocka za to,ż ł  

e  nie  spe ni  warunków  umowy  –  a  tu  raptem  miaż ł ł ł 

sp aca  zad u enie wobec niego. Rozmowa „w porz dku –ł ć ł ż ą  

czy akceptujecie te warunki?”,  „No pewnie tak”. Teraz 

mia o  nast pi  szybkie  przekazanie  sekcji.  Ale  nał ą ć  

kolejnym spotkaniu nie pojawi  si  Formela. Nie by oł ę ł  

go, nie by o – a  w ko cu si  pojawi . Pojawi  si  aleł ż ń ę ł ł ę  

w  Lotosie.  Zadzwoni  do  mnie  Kreczmar,  potem  doł  

Zdanowicza, e Formela si  jednak zgadza eby tylkoż ę ż  

napisa  takie pismo oficjalne, e Gda ski Auto-Moto-ć ż ń

Klub  wyst puje  o  sekcj  u low ,  nawet  by o  u yteę ę ż ż ą ł ż  

s owo bezp atnie eby nie by o adnych roszcze . Mirekł ł ż ł ż ń  

przygotowa  takie  jednozdaniowe  o wiadczenie.  Wł ś  

mi dzyczasie Kreczmar tylko sygnalizowa  „pami tajcieę ł ę  

panowie, bo faktycznie Formela sp aci  ten d ug – wi cł ł ł ę  

w jaki  sposób trzeba b dzie to uregulowa ”. No ale toś ę ć  

oczywi cie by o poza nami, bo ani Zdanowicz ani ja nieś ł  

b dziemy regulowa  tych spraw, tylko albo si  Lotosę ć ę  

zdecydowa  albo nie. I tak dosz o do najwa niejszegoł ł ż  
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przesilenia. W mi dzyczasie bardzo nam na r k  posz aę ę ę ł  

centrala PZMOT w Warszawie. Prezes Witkowski da  namł  

naprawd  znakomite wsparcie. Kontakty i dzia ania panaę ł  

Zdanowicza zadzia a y tak w PZMOT, e taki partner był ł ż ł 

dla  nich  wiarygodny.  Ca y  czas  trwa y  rozmowył ł  

Zdanowicza  z  Korporacj ,  wymiana  zda .  My my  sią ń ś ę 

spotkali  ju  z  kibicami  Lotosu,  powiedzieli my  eż ś ż  

jest szansa na porozumienie. Ale, jak Mirkowi dano 

ten dokument, chyba w niedziele ok. 17:00 – to już 

komórka dyrektora Lotosu nie opowiada a. Chcieli my,ł ś  

eby skonsultowa  ten zapis. Aczkolwiek, w tym zapisież ł  

by o wszystko to o czym mówili my 3 tyg. wcze niej nał ś ś  

spotkaniu.  Mirek  jedzie  do  warszawy,  wszystko  się 

udaje  –  teraz  jest  tylko  kwestia  sp aty,  umowy,ł  

kontraktu  z  zawodnikami.  Reszt  znacie  pa stwo  zę ń  

gazet.  Lotos  nie  przysta  na  takie  rozwi zanie,  nał ą  

sp at   przede wszystkim d ugu wobec ony M. Formeli.ł ę ł ż  

Na dwa dni przed posiedzeniem g ównej komisji u lowejł ż ż  

w sprawie licencji – wystosowali my ostatni list doś  

prezesa  Olechnowicza  (mia  by  na  spotkaniu  zł ć  

Prezydentem  lecz  nie  móg  by ,  natomiast  przyjechał ć ł 

jego zast pca z prawnikiem oraz rzecznikiem prasowym.ę  

Praktycznie  rzecz  bior c  M.  Zdanowicz  przygotowaą ł 

pisma   w  uzgodnieniu  z  prawnikiem  Lotosu. 

Przedstawiciele rafinerii przez dwa dni rozmawiali ze 

Zdanowiczem,  prosili  o  kolejne  dokumenty,  a  to  o 

umowy  z  zawodnikami,  przelewy  –  wszystko  to 

otrzymali. eby na ko cu nam odpowiedzie  to, co by oŻ ń ć ł  

wiadomo na pocz tku, e oni w zwi zku z d ugiem  panaą ż ą ł  

Formeli si  nie zgadzaj . To by o zagranie nie fair.ę ą ł

8



Wczoraj, czy przedwczoraj prezydent wystosowa  pismoł  

do prezesa Olechnowicza, list m ski –  i te rzeczy, oę  

których  ja  mówi  wskaza ,  wskaza  wyra nie  na  brakę ł ł ź  

naprawd  dobrych ch ci ze strony sponsora. ę ę

Radny Aleksander ubrys – cz onek komisjiŻ ł

Jaka konkluzja?

Przewodnicz cy Marek Bumblisą

Czyli  w  chwili  obecnej  stan o  na  tym  li cie  odęł ś  

Adamowicza?

Pan  Andrzej  Trojanowski  – dyrektor  Bura  Prezydenta 

Gda ska UM w Gda skuń ń

Tak.

Radny Aleksander ubrys – cz onek komisjiŻ ł

My l , e ten list prezydenta jest kluczowy.ś ę ż

Przewodnicz cy Marek Bumblisą

Komisja dzi kuje prezydentowi za dzia ania.ę ł

USTALENIA KOMISJI

Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gda skań  

dzi kuje  Panu  Prezydentowi  za  dzia anie  i  popieraę ł  

wszelkie  dzia ania,  maj ce  s u y  przej ciu  ił ą ł ż ć ę  
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w a ciwemu zagospodarowaniu obiektów tzw. GKS Wybrze eł ś ż  

i odbudowy sportu u lowego w Gda sku.ż ż ń

Powy sze przyj to pozytywnie, jednog o nie – 6 g osamiż ę ł ś ł  

za.

Tre  Stanowiska-Opinii Nr 53-01/107/01/2006 stanowiść  

za cznik do protoko u.łą ł

Z uwagi na nadzwyczajn  sytuacj  prawn , w jakieją ę ą  

znalaz  si  obiekt  tzw.  GKS  Wybrze e   -  Komisjał ę ż  

Turystyki  i  Sportu  Rady  Miasta  Gda ska  prosiń  

Prezydenta o wyasygnowanie nadzwyczajnych rodków dlaś  

ratowania tego obiektu i przeciwdzia ania dewastacji,ł  

zapewnienia  u ytkowania  tego  obiektu  iż  

przeciwstawieniu  si  degradacji  technicznej  tegoę  

obiektu – w trybie bardzo pilnym.

Powy sze przyj to pozytywnie – 6 g osami za.ż ę ł

Tre  Wniosku Nr 53-01/91/01/2006 stanowi za cznik dość łą  

protoko u.ł
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PUNKT – 3

Sprawozdanie Komisji Turystyki i Sportu Rady Miasta 

Gda ska za rok 2005.ń

SPRAWOZDANIE

KOMISJI TURYSTYKI I SPORTU

RADY MIASTA GDA SKAŃ

za rok 2005

 Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gda skań  

zosta a  powo ana  Uchwa  Nr  II/8/2002  Rady  Miastał ł łą  

Gda ska z dnia 25 listopada 2002 roku z nast puj cymń ę ą  

zakresem dzia ania komisji:ł

1. Tworzenie warunków dla w a ciwej organizacji ił ś  

rozwoju  turystyki  w  mie cie,  jako  ga ziś łę  

gospodarki.

2. Promocja turystyczna w kraju i na wiecie.ś

3. Upowszechnianie turystyki, jako formy sp dzaniaę  

czasu wolnego.
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4. Polityka  w  zakresie  upowszechniania  kultury 

fizycznej i rekreacji.

5. Tworzenie  warunków  dla  rozwoju  sportu  w 

mie cie.ś

6. Rozpatrywanie i opiniowanie zamierze  z zakresuń  

inwestycji  i remontów  zwi zanych  z turystyk ,ą ą  

rekreacj  i sportem.ą

7. Opiniowanie  wniosków  o  dofinansowanie  zadań 

realizowanych  przez  organizacje  pozarz dowe,ą  

stowarzyszenia kultury fizycznej.

8. Wspó praca z organizacjami m odzie owymi.ł ł ż

Uchwa  Nr II/9/2002 z dnia 25 listopada 2002 rokułą  

powo ano nast puj cy sk ad komisji:ł ę ą ł

1. Bumblis Marek

2. Dzik Piotr

3. czkowski W adys awŁę ł ł

4. Pomaska Agnieszka

5. Sielatycki Grzegorz

6. Zdanowicz Miros awł

7. ubrys AleksanderŻ

Na pierwszym posiedzeniu, w dniu 25 listopada 2002 

roku  komisja  wybra a  w  g osowaniu  jawnym  prezydiumł ł  

komisji, w nast puj cym sk adzie:ę ą ł

- Bumblis Marek – przewodnicz cyą

- Zdanowicz Miros aw – wiceprzewodnicz cy.ł ą
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Komisja w okresie sprawozdawczym odby a 17 roboczychł  

posiedzeń na których omawia a m.in. tematy:ł

• Opiniowa a uchwa y Rady Miasta Gda ska, ł ł ń

• Zapozna a  si  z  zamierzeniami  modernizacyjnymił ę  

stadionu  pi karskiego  przy  ul.  Traugutta  wł  

Gda sku.ń

• Sytuacj  basenu  przy  ul.  Cha ubi skiego  orazę ł ń  

podj tych dzia aniach,ę ł

• Zapozna a  si  z  aktualnym  stanem  prawnym  ił ę  

organizacyjnym obiektu sportowo-rekreacyjnego na 

ul.  D browszczaków  w  Gda sku  (legalnoą ń ść 

funkcjonowania TKKF przymorze i dzia ania MOSiR wł  

Gda sku),ń

• Spotka a si  e Spo ecznym Komitetem Budowy Toruł ę ż ł  

Wio larskiego w Gda sku,ś ń

• Zapozna a  si  z  za o eniami  Studiumł ę ł ż  

Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Gda ska wń  

zakresie dzia ania komisji,ł

• Opiniowa a  lokalizacje  obiektów  rekreacji  dlał  

dzieci i m odzie y: mini skate parki oraz placeł ż  

zabaw,

• Zapozna a  si  ze  stanem  organizacyjnym  ił ę  

dotychczasowymi dokonaniami Gda skiej Organizacjiń  

Turystycznej,

• Wys ucha a prezentacji Biura Kongresowego,ł ł

• Zaj a  si  ocen  sezonu  turystycznego2004  ięł ę ą  

do wiadczeniami – do wykorzystania w roku 2005,ś
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• Zapozna a si  z informacj  Mi dzynarodowych Targówł ę ą ę  

Gda skich  w  sektorze  turystyki  (Gda skie  Targiń ń  

Turystyczne, Jarmark wi tego Dominika),Ś ę

• Wys ucha a  informacji  o  przygotowaniach  doł ł  

konferencji pt. Skuteczna promocja krajów Morza 

Ba tyckiego na rynku ameryka skim,ł ń

• Wys ucha a  informacji  o  przygotowaniu  Centrumł ł  

Sportów  Motorowych  do  Mistrzostw  Europy  w 

Motocrossie  (w  tym  informacji  o  stopniu 

realizacji docelowych kierunków zagospodarowania 

toru),

• Przyj a  informacj  o  przygotowaniu  miasta  doęł ę  

sezonu  turystycznego  2005  w  zakresie:  programu 

imprez,  infrastruktury  (organizacja  us ug,ł  

k pieliska, parkingi, szalety), bezpiecze stwa ią ń  

wniosków z roku ubieg ego,ł

• Zapozna a  si  z  ide  budowy  Centrum  Edukacjił ę ą  

Morskiej  i  uwarunkowaniach  realizacyjnych  przy 

ul. Tarcice,

• Wypracowa a  stanowisko  do  mo liwego  konsensusuł ż  

pomi dzy miastem a ci arowcami MKS Atleta – wę ęż  

kwestii  uregulowania  sposobu  korzystania  z 

obiektu przy ul. Opolskiej,

• Przyj a  informacj  o  realizacji  inwestycji  ięł ę  

remontów  w  zakresie  infrastruktury  sportowo-

rekreacyjnej i turystycznej,

• Zapozna a   si  e  stanem  przygotowa  obiektówł ę ż ń  

Lechii do rozgrywek II Ligii oraz z harmonogramem 

i zakresem modernizacji obiektu,

• Rozpatrzy a petycj  skateboardowców,ł ę
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• Zapozna a  si  z  ocen  stanu  infrastrukturył ę ą  

turystycznej  w  trakcie  sezonu,  ze  szczególnym 

uwzgl dnieniem k pieliska Morskiego „Brze no”,ę ą ź

• Zapozna a  si  z  uwarunkowaniami  funkcjonowaniał ę  

klubów  lekkoatletycznych  w  Gda sku:  potencja emń ł  

sportowym i organizacyjnym poszczególnych klubów, 

istniej c  baz  sportow  klubów  oraz  imprezamią ą ą ą  

organizowanymi przez kluby (dwukrotnie), 

• Zapozna a  si  z  potencja em  lekkoatletycznymł ę ł  

sportu szkolnego dzieci i m odzie y,ł ż

• Zapozna a si  ze stanem transformacji obiektów ił ę  

dzia alno ci  Parku  Kulturowego  Fortyfikacjił ś ą  

Miejskich „Twierdza Gda sk”,ń

• Przyj a informacj  nt. realizacji skate parków,ęł ę

• Wys ucha a propozycji budowy skate parku dla BMX,ł ł

• Wys ucha a informacji w sprawie pozyskania rodkówł ł ś  

finansowych na pozalekcyjne zaj cia sportowe zeę  

rodków  pochodz cych  z  reklamy  piwa  aś ą  

gromadzonych na rachunku Ministerstwa Edukacji i 

Sportu,

• Zapozna a si  z dzia alno ci  KL „Lechia” Gda sk,ł ę ł ś ą ń

• Wys ucha a  przedstawicieli  Gda skiej  Federacjił ł ń  

eglarskiej  –  zapoznaj c  si  ze  stanemŻ ą ę  

organizacyjnym  i  zamierzeniami  nowego 

stowarzyszenia,

• Wys ucha a informacji o Balic Sail -  tradycjach ił ł  

planach bie cych.żą
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Wizytowa a  obiekty  sportowe,  jednostki  sportowe,ł  

rekreacyjne,  rehabilitacyjne  podleg e  miastu,ł  

wys ucha a informacji -  ł ł zapoznaj c si  z obiektamią ę , 

zamierzeniami i planami rozwojowymi:

• KSR Zaspa przy ul. Startowej,

• Obiekt rekreacyjny przy ul. D browszczaków,ą

• KMS „Atleta” przy ul. Opolskiej,

• Obiekt „Szpicgat” przy ul. Kamienna Grobla,

• K pielisko Morskie „Brze no”ą ź

• Park  Kulturowy  Fortyfikacji  Miejskich  „Twierdza 

Gda sk”ń

• Gda ski  O rodek  Kultury  Fizycznej  przy  ul.ń ś  

Grunwaldzkiej,

• O rodek  Promocji  Zdrowia  i  Sprawno ci  Dzieckaś ś  

przy ul. Ko obrzeskiej,ł

Desygnowa a swoich przedstawicieli do:ł

• sk adu zespo u roboczego ds. przewozu rowerów,ł ł

• udzia u  w  XXI  Ogólnopolskim  Sejmiku  Morskim,ł  

gdzie  omawiano  sprawy  turystyki  morskiej, 

aktualnego  stanu  prawnego  funkcjonowania 

dzia alno ci  gospodarczej  w  portach  i  morskiejł ś  

strefie granicznej, a tak e problemów wspó pracyż ł  

na  styku  gmina-port  -  zw aszcza  w  strefieł  

Euregionu Ba tyk. Przyczyni o si  to do okre leniał ł ę ś  

mo liwo ci  rozwoju  turystyki,  jako  ga ziż ś łę  

gospodarki  strategicznej  dla  Gda ska  orazń  

tworzenia „morskich” produktów turystycznych.
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• sk adu komisji konkursowej, przyznaj cej dotacjeł ą  

z bud etu miasta Gda ska na rok 2005 na zadania zż ń  

zakresu upowszechniania kultury fizycznej.

• sk adu komisji konkursowej przyznaj cej dotacje zł ą  

bud etu miasta Gda ska na rok 2006, na zadania wż ń  

zakresie upowszechniania kultury fizycznej.

Wspó organizowa ał ł  V  sesj  Dzieci cej  Rady  Miastaę ę  

Gda ska.ń

Komisja wyda a 33 opinie, w tym:ł

-  27  skierowanych  do  Przewodnicz cego  Rady  Miastaą  

Gda ska (do projektów uchwa  Rady Miasta Gda ska), ń ł ń

- 5 skierowanych do Prezydenta Gda ska,ń

-  1  skierowany  do  Wydzia u  programów  Rozwojowychł  

Urz du Miejskiego w Gda sku.ę ń

W omawianym okresie komisja wyda a 22 wnioski, w tym:ł

- 21 skierowanych do Prezydenta Gda ska,ń

-  1  skierowany  do  Wydzia u  Programów  Rozwojowychł  

Urz du Miejskiego w Gda sku.ę ń

Podczas  uchwalania  Wieloletniego  Planu 

Inwestycyjnego, Komisja Turystyki i Sportu wprowadzi ał  

do programu „Sportowy Gda sk”:ń

Frekwencja w okresie sprawozdawczym wynios a 99,6%.ł
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USTALENIA KOMISJI

Komisja przyj a pozytywnie, jednog o nie – 6 g osamięł ł ś ł  

za.

PUNKT – 4

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.

• pismo  od  Pana  Ta aja  i  TKKF  Przymorze  dołł  

wiadomo ci  komisji  –  spr.  odwo ania  pisemnegoś ł  

nieograniczonego  przetargu  na  dzier aw  gruntuż ę  

wraz z kortami.

• zaproszenie od pana Macieja Kowalczuka – zast pcyę  

dyrektora  Departamentu  Kultury,  Sportu  i 

Turystyki  Urz du  Marsza kowskiego  Województwaę ł  

Pomorskiego – do wzi cia udzia u w „Mistrzostwachę ł  

samorz dowców  Województwa  pomorskiego  w  Tenisieą  

Sto owym”, które odb d  si  Przejazdowie 18 marcał ę ą ę  

br.

• Zaproszenie  z  Ludowego  Uczniowskiego  Klubu 

Sportowego  „Junior” w  Ró ankach  –  do  wzi ciaż ę  

udzia u w IV Lubuskim Otwartym Halowym Turniejuł  
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Pi ki  No nej  Radnych  samorz dów  Miast,  Gmin  ił ż ą  

Powiatów  o  puchar  Wojewody  Lubuskiego,  który 

odb dzie  si  12  marca  br.  w  Gorzowieę ę  

Wielkopolskim.

• Pismo Zarz du Osiedla Strzy a – organizacja placuą ż  

zabaw przy ul. Grunwaldzkiej.

USTALENIA KOMISJI

Komisja  wróci  do  sprawy  podczas  opiniowania  nowych 

lokalizacji placów zada .ń

• Pismo  do  pana  Stanis awa  Szyma skiego  doł ń  

wiadomo ci komisji – dotyczy dalszego losu statkuś  

pasa erskiego „Pomerania” – aa.ż

• Pismo Zarz du osiedla Strzy a w spr. inicjatywyą ż  

budowy stadionu przy ul. Grunwaldzkiej 238/244 w 

Gda sku.ń

USTALENIA KOMISJI
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Komisja Turystyki i Sportu Rady Miasta Gda ska stoiń  

na stanowisku, i  inicjatywa Zarz du Osiedla Strzy aż ą ż  

jest zbie na z inicjatyw  komisji, która zamierza toż ą  

przedsi wzi cie realizowa .ę ę ć

W  za czeniu  Uchwa a  Nr  XVI/83/2005  Rady  Osiedlałą ł  

Strzy a z dnia 20 grudnia 2005 roku w sprawie budowyż  

stadionu lekkoatletycznego.

Powy sze przyj to pozytywnie, jednog o nie – 6 g osamiż ę ł ś ł  

za.

Tre  Stanowiska-Opinii Nr 53-01/108/02/2006 stanowiść  

za cznik do protoko u.łą ł

Poniewa  nie by o wi cej spraw wniesionych i wolnychż ł ę  

wniosków,  przewodnicz cy  podzi kowa  Za  przybycie  ią ę ł  

zaprosi  na nast pne posiedzenie komisji.ł ę

 

        Przewodnicz cyą

            Komisji Turystyki i Sportu

  Rady Miasta Gda skań

           Marek Bumblis
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Protoko owa ał ł

A. ukŻ
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